
 

 

Status załatwienia: 

 

W dniu 14 września 2022 r. do Rady Miejskiej w Łodzi została przekazana petycja w sprawie 

podjęcia działań mających na celu zwiększenie dostępności oraz promocji roślinnych opcji 

żywieniowych w przedszkolach i szkołach. Petycja została przekazana do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łodzi w celu rozpatrzenia oraz przygotowania 

odpowiedzi w formie projektu uchwały i przedłożenia go pod obrady Rady Miejskiej w 

Łodzi. 

 

 


